



Protokoll styrelsemöte S1 2014-01-28

Närvaro:	Alen Lulic	Propagandamästare tillika Sekreterare
	Josefin Karlsson	Ordförande
	Alexander Pieta Theofanous	Studierådsordförande
	Fredrik Åkerberg	Källarmästare
	David Larsson	Cafémästare
	Joacim Åström	Överphös
	Louise Hauzenberger	Skattmästare
	Astri Magnussen	Sexmästare
	Philip Holgersson	Ordförande Emeritus

- §1 OFMÖ Ordförande Josefin Karlsson förklarade mötet öppnat klockan 12:05.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Inga adjungeringar.
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes med följande tillägg:
- §14.1 Mattor
- §5 Föregående mötes protokoll Inga protokoll godkändes.
- §6 Information från kåren Inget informerades från kåren.
- §7 Information från PLD && PLC PLC undrar varför det går dåligt på programmeringen för C:are och CS har lagt fram sitt slutgiltiga förslag på vilka kursändringar som ska göras.
- §8 Beslutsuppföljning **Mästermärken**
- Adam vill lägga till den svarta randen på industrimärket så att det blir mer likt de andra.
- Mötet **beslöt** att det ska rapporteras på S04.



Facebook

Mötet **beslöt** att det ska rapporteras på S04.

Beslutsuppföljningen ser nu ut som följande:

Ansvarig:	Beslut:	Beslutat:	Rapporteras:
Josefin K. och Alen L.	Policydokument	S10 2009	S05 2014
Alen L.	Mästermärken	S06 2012	S04 2014
Alen L. och Josefin K.	Facebook	S03 2013	S04 2014
Fredrik Å. och Martin G.	Hockeyspel	S24 2013	S05 2014

- §9 Ekonomisk status Louise Hauenberger meddelade att vi har okej med pengar.
Hon meddelar även att Teknikfokus har stängt ner anmälan för företag och har slutat på 18 betalande företag vilket leder till att det blir närmare 50 tusen kronor mindre i inkomst än budgeterat.
- §10 Val av funktionärer
- Programmästeriet**
LANparty-ansvarig Niklas Karlsson (dat12nka)
- Propagandamästeriet**
Fotograf Jacob Arvidsson (dat11jar)
Fotograf Carl Cristian Arlock (dt07ca7)
Fotograf Christian Hernvall (ada10ch1)
Artist Henrik Lidelöf Bilski (dat11hli)
DWWW-medlem David Larsson (lak03dbo)
- §11 Ihopfällbar David yrkar på att vi slänger den.
Mötet **beslöt** att godkänna yrkandet.
- §12 Utskott Jaocim yrkar på att staben har tillgång till lokalen året runt förutom tillfällen då lokalen är bokad av sektionens medlemmar.
Mötet **beslöt** att godkänna yrkandet.
- §13 Border 2.0 Fredrik föreslår att sätta en deadline för när vi slänger den om ingen återupptar arbetet på den.
Josefin yrkar på att sätta deadline 31 augusti.
David meddelar att det finns fortfarande folk som skulle vilja fortsätta på arbetet.
Mötet **beslöt** att godkänna yrkandet.
- §14 Upprustning iDét Astri kom in i lokalen.
Josefin tycker att vi bör försöka hitta personer till en projektgrupp och att en del av styrelsen borde vara med. En färdig plan ska vara klar innan VTM så att projektgruppen kan presentera



denna för sektionen.

§14.1 Mattor

Adam meddelar att Teknikfokus behövde slänga mattor på grund av dåligt förvaringsutrymme och undrar vart man kan förvara dem i framtiden. Han föreslår att man bygger ett sätt att rulla upp dem i Ekea.

Josefin ska kolla med E-sek om vi kan sammordna något förvaringsutrymme då dem också tar del av Teknikfokus.

Robin kom in i salen.

§15 Övrigt

- Josefin tycker att vi ska bestämma när vi ska ha VTM. Det finns enligt stadgarna inga regler för när det ska vara. Hon yrkar på den 8 april

Mötet **beslöt** att godkänna yrkandet.

- Fredrik tycker att styrelsen bör besluta hur kostymeringsbudgeten ska användas, om den ska användas för att betala personliga plagg eller bara användas för mästeriets bruk.

Joacim har köpt tröjor till staben men dem har han betalt själv påpekar han.

Martin lyfter att det inte har så stor betydelse att vissa funktionärer får ta del av mer då vissa mästeri behöver det mer än andra.

Robin upplyser att det tidigare har kommits överens om att vi köper till mästeriet och inte till personen.

David föreslår man kan erbjuda att göra dem personliga till självkostnadspris.

Louise tycker att vi kan betala tryck så får dem betala tröjan då tryckkostnaden är trivial i jämförelse.

Josefin yrkar på att all kostymering ska köpas till sitt mästeri och inte till personer förutom styrelsen och staben.

Mötet **beslöt** att avslå yrkandet

Martin påpekar att programmästeriet har inte en kostymeringsbudget och pepparna behöver det.

Martin yrkar på att vi bordlägger frågan.

Mötet **beslöt** att bordlägga frågan till S04.



- Philip upplyser om att Cedervall vill ha information om hur sektionen vänder sig till en mikrovågsvägg och hurvida sektionerna kommer städa dessa. Det har föreslagits att bygga den utanför Edekvata.

Martin klargör att det bara är D och E som bör städa och tycker att vi ska ingå i ett trevägsavtal med sektionerna och husstyrelsen för att alla ska städa och om det inte görs så blir det illa för den sektionen.

Josefin tycker att vi kanske inte ska ha den i källaren. David föreslår att dem sätter den utanför planetsalarna och att de funktionärer som tar på sig att städa mikrovågsungarna självklart får ta del av cafétacken.

- Joacim informerar om att det håller på att byggas en ny sida där man ska sälja biljetter under nollningen men det behövs tillstånd. Lars Gustafsson hade kollat och det verkade ganska dyrt.

Josefin undrar om vi kan ha det som ett anmälningsalternativ så får man betala när man hämtar biljetten.

Joacim ska återkomma med förslag på hur dem praktiskt vill implementera detta.

Josefin yrkar på att punkten bordläggs och att det tillkommer konkreta förslag till nästa möte.

- Louise informerade om att det finns en policy för ekonmirutiner och läste upp den högt för mötet.

Louise yrkade på att policydokumentet gäller med omedelbar verkan.

Mötet **beslöt** att godkänna yrkandet.

§16 Meddelanden

- David påminde mötesdeltagarna att stänga dörren till köket och styrelserummet när dem har varit där.

§17 OFMA

Ordförande Josefin Karlsson förklarade mötet avslutat klockan 13:06.



Mötessekreterare

Justeras

Alen Lulic
Propagandamästare tillika sekreterare

Josefin Karlsson
Ordförande